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Zápis z online zasedání ÚOK sekce koček ČSCH dne 22.4.2025  

 

Přítomni online: Martin Urban, Lena Venclíková, Zuzana Maršíčková, Martin Kabina, Jaroslav Pánek, 

Dagmar Soukenková 

omluvena - Adéla Justová – připojena od 19.30 

Kontrolní komise: Ivona Fléglová 

VPK: Jaroslav Kučera 

1) Zahájení - jednání zahájil M. Urban v 18.00 hod online 

2) Schválení programu jednání. Hlasování - 6 hlasů pro. Jednotlivé body zápisu souhlasí s body 

schváleného programu. 

3) Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu – jako zapisovatelka byla zvolena L. Venclíková, ověřovatelem 

zápisu je ÚOK. Členové ÚOK se dohodli na lhůtách pro vyhotovení a ověření zápisu – týden na 

vyhotovení a týden na ověření zápisu. Hlasování - 6 hlasů pro 

4) Kontrola zápisu z minulého jednání: 

- porušení pravidel FIFe na Propagační výstavě pořádané ZO Praha 8 (vystavení klapouchých koček 

Ukrajinský levkoy) - ÚOK ustavila kárnou komisi ve složení Jaroslav Kučera (předseda), Ivona Fleglová 

(člen) a Vlastimil Šimek za ÚVV ČSCH (člen).  M. Urban požádá ČSCH o stažení propagace této výstavy ze 

stránek ČSCH. Předseda VPK provede kontrolní návštěvu nového ročníku propagační výstavy; 

- stížnost na pí Hlaváčkovou – bylo zahájeno kárné řízení, ÚOK ustavila kárnou komisi ve složení JUDr. D. 

Soukenková (předsedkyně), A. Justová (člen), M. Kabina (člen). Úkol trvá; 

- Stížnost SO FCC a L. Knýové na MVK Ostrava 1. SKO –úkol trvá, byla ustavena kárná komise ve složení 

Mgr. Stratílek, MVDr. Ráček, Ing. Bukovský; 

- definice a schválení náplně práce komise pro zdraví a pohodu koček – trvá; 

- podnět pí Hlaváčkové na provedení kontroly v CHS – kontrola provedena, L. Venclíková zašle zápis z 

kontroly ÚOK a odpoví pí Hlaváčkové – úkol trvá; 

- VPK rozešle SO informace o podmínkách podávání žádostí o konání třícertifikátové výstavy - úkol trvá. 

5) Mimořádná valná hromada ČSCH 

M. Urban seznámil ÚOK s dvojím právním názorem na svolání mimořádné valné hromady ČSCH a s 

možnými důsledky v případě jejího uskutečnění i neuskutečnění. Členové ÚOK hlasovali o účasti SCHK na 

této mimořádné VH s výsledkem: 2 pro, 2 proti, 2 se zdrželi. Zástupci SCHK se nebudou MVH účastnit. 

6) VPK 

J. Kučera seznámil ÚOK s novým složením VPK od 1.5.2025. 
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ÚOK bere na vědomí rezignaci J. Pánka a P. Černé a informaci, že od 1.5. 2025 bude VPK doplněna o 

Lindu Knýovou.  Hlasování – 6 pro; 

O dalších členech VPK bude ÚOK jednat na dalším zasedání. 

V 19.30 se připojila A. Justová 

7) Logo WS 

A. Justová představila ÚOK návrhy loga, které přišly do soutěže vyhlášené ČSCH a členové ÚOK vybrali 

vítězný návrh. Hlasování – 7 pro; 

A. Justová se spojí s autorem a předá mu kontakt na M. Urbana, který s ním probere další postup. 

8) Výběrové řízení na prostory pro uspořádání WS2027 – M. Urban rozeslal členům ÚOK nabídky 

jednotlivých výstavišť, A. Justová rozešle hodnotící listy. 

9) WS2027 – první schůzka výstavního výboru se uskuteční po výběru místa konání – 20.5.2025 

10) SW plemenné knihy – spolupráce s p. Kratochvílem ukončena, jednání o SW přesunuto na příští 

zasedání ÚOK. 

11) Došlá pošta 

Schváleny přestupy do/ze zahraničí; 

schváleno členství v BC:  LYO – M. Žukovskyj; 

hlasování: 7 pro 

Delegáti na GA berou na vědomí dopis pí Kučerové týkající se návrhu finského národního člena FIFe 

ohledně změny registrace modrookých SIB. Z. Maršíčková informovala o přípravě ukončení činnosti SO 

SFCP. 

ÚOK pověřuje Z. Maršíčkovou rozesláním informace o novém čísle účtu všem SO, hlasování – 6 pro, 1 se 

zdržel. 

10) Závěr 

zasedání bylo ukončeno ve 21.15 hod.                     zapsala: L. Venclíková.   

 


